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Notulen van de vergadering van het PBO (Programma Beleidsbepaald Orgaan) van 

RTV Vechtdal op donderdagavond 30 mei 2024 

Aanvang: 20.00 uur. 

 

Aanwezig: Marijke van den Berg, Chris Brandsema, Hielke Eggink, Cor de Feyter, Brenda 

Hannenberg, Fennia Franken, Tiny Hoving, Wim de Jonge, Hetty de Lange, Arjen Roelofs, 

Ivonne Saueressig en Hans Schipper. 

 

Afwezig: Henk Riezebos. 

 

  Actie 

door: 

1. Opening door de voorzitter Hans Schipper met eventuele 

aanvullingen op de agenda door aanwezigen 

Hans opent de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom.  

Hij merkt op dat (nog) niet alle stromingen vertegenwoordigd zijn in het 

PBO (komt terug bij agendapunt 10). 

 

 

 

 

2. Kennismaking 

Welkom speciaal aan de gasten Brenda Hannenberg en Hielke Eggink van 

Delta Media Groep (DMG) en Arjen Roelofs van NOOS, maar ook aan Cor 

de Feyter, die momenteel een moeilijke tijd doormaakt.  

 

 

 

3. Notulen van de vergadering van 7 maart 2024 

De notulen worden ongewijzigd goedgekeurd en vastgesteld.  

In verband met de subsidieaanvraag worden de notulen ook getekend 

door Hielke en Brenda van DMG en Arjen van NOOS. 

 

 

4. Mededelingen bestuur RTV Vechtdal en stand van zaken FM, NL en 

TV 

- Chris en Hans gaan op bezoek bij de twee vrijwilligers die tijdens de 

vrijwilligersavond van RTV Vechtdal van 18 april jl. een bijzonder 

negatieve bijdrage leverden. Chris en Hans willen horen ‘wat er achter 

zit’. 

- Het bestuur is naar een introductiebijeenkomst van de NLPO in Zwolle 

geweest. Dit was heel zinvol.  

- Voor de derde keer wordt een gezamenlijke subsidie aangevraagd 

voor de vorming van een streekomroep.  

Er is flink geoefend tijdens een oefenweek om zoveel mogelijk kans te 

maken op de subsidie. In de week van 17 tot en met 23 juni a.s. 

moeten er minimaal 35 items geschreven/gepubliceerd worden (vijf 

per dag). Tijdens de oefenweek is dat bij lange na niet gelukt.  

Wim is naar Windesheim geweest om te vragen of er studenten zijn 

die mee zouden willen werken door een journalistieke bijdrage aan te 

leveren. Brenda meldt dat er vanuit gemeente Twenterand iemand is 

die goed kan schrijven.  

Per provincie krijgt één streekomroep de subsidie toegekend.  

Fennia vraagt waar een item aan moet voldoen. Het moet geen   

knip- en plakwerk zijn. Het moeten zelfgeschreven stukken zijn (dus 

ook niet naar aanleiding van ChatGPT). 

- Een ambtelijke werkgroep met de vier burgemeesters komt 12 juni 

a.s. bijeen om te praten over de streekomroep.   

- Cor is naar een bijeenkomst geweest waarbij steun gegeven wordt 

aan omroepen die een streekomroep willen worden.    
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5. Mededelingen bestuur NOOS en stand van zaken radio en TV 

Arjen vertelt over het verleden van NOOS: nieuw bestuur, PBO-leden 

hebben afscheid genomen.  

De relatie met de gemeente loopt goed. Onderlinge verhoudingen zijn 

goed. NOOS heeft een extra budget ontvangen van de gemeente 

Hardenberg.  

Arjen kijkt uit naar de samenwerking met RTV Vechtdal en DMG.  

 

 

6. Mededelingen bestuur Delta Media Groep en stand van zaken 

Piratenzender, FM en TV 

Brenda: DMG heeft weinig vrijwilligers, maar heeft wel een mooie eigen 

TV- en radiostudio (met mobiele camera’s). Ook beschikt DMG over eigen 

zendmasten.  

De gemeente Twenterand heeft voor de komende 3 jaar € 100.000,00 per 

jaar toegezegd. De eis hierbij is dat er professionele journalisten 

aangenomen worden. De gemeente heeft ook als eis dat er in het PBO 

iemand uit de agrarische sector en iemand uit het sociaal vlak 

vertegenwoordigd zijn in het PBO.    

 

Tip: het zou voor een ieder heel verrijkend zijn om bij elkaar in de keuken 

te kijken. Dit gaat ook zeker gebeuren! 

  

 

7. Voortgang Jongerenkanaal 

Cor: de aanvraag voor een subsidie is tijdig verstuurd. Een nieuwe 

doelgroep komt hierdoor in beeld. Het kanaal is voor en door jongeren.  

Plan ziet er professioneel uit. NOOS werkt hier ook aan mee. Delta (nog) 

niet. 

Plan komt terug op de volgende vergadering. Tiny stuurt het plan door 

naar een ieder. 

 

 

 

 

 

 

Tiny 

8. Plan van Aanpak lokale omroep RTV Vechtdal 

Het Plan is aangepast naar aanleiding van het gesprek met de gemeentes 

Ommen en Dalfsen. 

Cor: In Dalfsen is men (vooral de wethouder) niet echt enthousiast over 

RTV Vechtdal. De raadsleden waren wel echt positief.  

Als streekomroep ben je in de toekomst niet meer afhankelijk van de 

gemeente wat betreft financiën. 

  

 

9. Plan van Aanpak streekomroep RTV Vechtdal, NOOS en DMG 

De burgemeester van Twenterand is portefeuillehouder van de DMG en is 

heel positief over de streekomroep. Hij lobbyt ook bij de andere 

gemeentes.  

 

‘Streek aan zet’ ziet er goed uit. Het is een duidelijk verhaal. De planning 

(laatste pagina) ligt niet helemaal op de lijn. Het is een plan met ambitie.  

 

 

10. Vorming één PBO vanaf 1 januari 2025 

De vacatures in het PBO RTV Vechtdal kunnen opgevuld worden door 

leden van de PBO’s van NOOS en DMG. Zo is er al een mooie 

samenwerking. Bijna alle stromingen zijn dan vertegenwoordigd. Elke PBO 

mag kiezen welke stromingen zij belangrijk vindt.  

Tip van Ivonne: Gemeente Dalfsen heeft mensen (bruggenbouwers) 

gecertificeerd die gespecialiseerd zijn in de stroming ‘culturele 

minderheden’. Misschien is één van hen bereid om zitting te nemen in het 

PBO. 

 

Alle PBO-leden van de drie omroepen krijgen een mail van het bestuur. 

DMG stuurt de namen en emailadressen van de PBO-leden. 

 

 

Besluit: er komt één PBO per januari 2025. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Brenda 
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Op donderdagavond 5 september komen alle leden van de drie PBO’s bij 

elkaar. Dan wordt er ook gekeken naar de grootte en de samenstelling. 

 

De PBO-leden kunnen meer bij de omroep betrokken worden door 

bijvoorbeeld in elke vergadering een vertegenwoordiger van een bepaalde 

stroming te vragen een presentatie te geven (dat staat ook in de visie: 

gevraagd en ongevraagd advies geven).  

 

11. Voorbereiding derde subsidieaanvraag ‘De lokale omroep 

vernieuwt’ en proefweek 17 t/m 23 juni  

Zie agendapunt 4. 

 

 

12. Rondvraag en sluiting 

- Wim wil graag van onderwerpen voorzien worden voor de toetsweek 

(17-23 juni). De overkoepelende website (gemaakt door Arjen 

Roelofs) wordt in die week gebruikt.  

- Marijke: op Windesheim zijn vanaf september 20 redacties in de 

verschillende klassen. Groepjes studenten maken dan producties. 

Dus: RTV Vechtdal, NOOS en DMG: doe er je voordeel mee 

- Chris noemt de naam van Ron Nijhof als eventueel nieuw PBO lid. 

- Misschien zou Ron Nijhof (voorheen eigenaar van “De Zon”) iets 

kunnen betekenen in het PBO. 

Antwoord: nog even mee wachten tot de volgende vergadering 

wanneer alle leden van de drie PBO’s aanwezig zijn. Dan kan er ook 

gekeken worden of er nog vacatures zijn.   

- Fennia meldt zich in verband met vakantie af voor de vergadering van 

september.  

- Arjen is blij met de samenwerking!  

Antwoord: Dat is wederzijds! 

 

Niets meer aan de orde zijnde, sluit Hans om 21.30 uur de vergadering en 

dankt een ieder voor zijn/haar inbreng en wenst allen wel thuis.  

 

allen 

 

 

 

 

 

 

Getekend d.d.  

 

 

 

J. Schipper,      T. Hoving, 

voorzitter PBO RTV Vechtdal  secretaris/penningmeester RTV Vechtdal 


